
P R O T O K Ó Ł      Nr  XVIII/07

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 6 czerwca  2007 roku

O B E C N I   :

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -    7

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrza  Miasta  –  Marek  Mrozowski,    Skarbnik  Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek,  kierownicy 
Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek, mieszkańcy.

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Otwieram  XVIII  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich przybyłych.

- Na podstawie listy obecności i pisma Klubu Platformy Obywatelskiej stwierdzam, że na Sali 
nie  ma  w  tej  chwili  takiej  liczby  radnych,  aby  nasze  obrady,  podejmowanie  uchwał  było 
prawomocne.

- W dniu wczorajszym, nie byłam wczoraj, więc nie byłam zorientowana, wpłynęło pismo Klubu 
Koalicyjnego Platformy Obywatelskiej o treści: „ W związku z przypadkiem złamania prawa 
przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  Panią  Teresę  Kosmalę,  polegającą  w 
szczególności na przekroczeniu uprawnień przewodniczącego rady gminy wynikających  z art. 
19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym /t. j. Dz. U. z 2001 r., Nr 142, 
poz. 1591 z późn zm./ , § 20 ust. 1 zdanie 1 statutu Gminy Miejskiej Czeladź oraz § 8 ust. 2 i 3 
Regulaminu Rady Miejskiej w Czeladzi /stanowiącego załącznik do Statutu/ radni Koalicyjnego 
Klubu Platformy Obywatelskiej oświadczają niniejszym, iż nie będą brać udziału w sesji Rady 
Miejskiej w Czeladzi zwołanej na dzień 6 czerwca 2007 r.”

- Jak rozumiem, porządek obrad, w którym były przede wszystkim projekty uchwał ważnych dla 
miasta nie będą dzisiaj procesowane ze względu na małą ilość radnych znajdujących się na 
sali. 

- Chciałam  tutaj  też  złożyć  oświadczenie,  że  nie  złamałam  prawa.  Na  poprzedniej  sesji 
podawałam  podstawy  prawne,  na  podstawie  których  podjęłam  decyzję  o  nie  głosowaniu 
wniosków po podejmowanie uchwał, takich wniosków, które wpłynęły do Rady na mniej niż 14 
dni,  o czym mówi  nasz regulamin. Taki  wymóg jest  obligujący.  Takie przypadki   już miały 
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miejsce, kiedy projekty uchwał, w poprzedniej kadencji, na podstawie tego samego Statutu nie 
wchodziły  pod  obrady  naszej  Rady.  Przypominam,  był  to  przypadek  projektu  uchwały  w 
sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej.  

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                            -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- W związku z tym, że nie mamy kworum, oświadczam, że dzisiejsza sesja nie może się odbyć, 
na pkt. 2 zamykam XVIII sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C A
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Teresa Kosmala

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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